
P R O T O K Ó Ł   Nr XXXVII/2017 
Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie 

odbytej w dniu 7 września 2017 r. 
w sali narad Urzędu Miejskiego w Bornem Sulinowie 

 
 
XXXVII Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w dniu 7 września 2017 r. otworzył  

i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej DARIUSZ  CZERNIAWSKI.  
 
Na wstępie stwierdził, że na ustawowy skład Rady – 15, w sesji uczestniczy 12 radnych,  
co stanowi quorum i podejmowane uchwały przez Radę będą prawomocne. 
 
Następnie powitał Zastępcę Burmistrza Bornego Sulinowa Bogdana Korpala, Skarbnika Gminy 
Lidię Ławrukajtis, Sekretarza Gminy Annę Gałązkę, radcę prawnego Tomasza Wilickiego  oraz 
panie i panów radnych. 
 
Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu. 
 
Po tym Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski przypomniał, że dzisiejsza sesja jest zwołana 
na wniosek Burmistrza Bornego Sulinowa, więc jeśli ktoś z radnych zgłosi jakiś wniosek  
w sprawie zmian porządku, to wymagana jest zgoda wnioskodawcy (art. 20 ust.4 ustawy  
o samorządzie gminnym). 
Powiedział, że radni otrzymali porządek obrad wraz z projektami uchwał. Zapytał, czy są uwagi 
lub propozycje zmian do porządku dzisiejszej sesji. 
 
Propozycji zmian do porządku sesji nie zgłoszono. 
 
Porządek Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w dniu 7 września 2017 r. 
przedstawiał się następująco: 
 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniającej uchwałę w sprawie zasad obniżania tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla dyrektorów szkół oraz nauczycieli pełniących obowiązki  
w ich zastępstwie, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk  
o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów 
zatrudnionych w szkołach oraz limitu etatów nauczyciela bibliotekarza; 

2) stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Bornem Sulinowie  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Bornem Sulinowie; 

3) stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Jeleniu  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Jeleniu; 

4) stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Juchowie  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Juchowie; 

5) stwierdzenia włączenia dotychczasowego Publicznego Gimnazjum w Silnowie do 
ośmioletniej Szkoły Podstawowej w Juchowie; 
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6) stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Publicznego Gimnazjum  
w Silnowie; 

7) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Łubowie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Łubowie; 

8) stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Publicznego Gimnazjum  
w Łubowie; 

9) stwierdzenia włączenia Publicznego Gimnazjum w Bornem Sulinowie do trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego im. Bohaterów Oflagu IID w Bornem Sulinowie; 

10) stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Publicznego Gimnazjum  
w Bornem Sulinowie; 

11) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 
Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów  Wiejskich na lata 2014-2020 pt. „Budowa siłowni zewnętrznych i placów 
zabaw w miejscowości: Ciemino, Dąbie, Juchowo, Nobliny, Piława”; 

12) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2017 rok; 
13) wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne Sulinowo na 

lata 2017-2030. 
 
 
3. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski oświadczył, że punkt 1 porządku obrad został 
zrealizowany. Po tym przystąpił do realizacji pkt 2 pn. "Podjęcie uchwał w sprawach". 
 
 
 
Ad 2. 
Podjęcie uchwał.  
2.1 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany 
uchwały w sprawie zasad obniżania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
dyrektorów szkół oraz nauczycieli pełniących obowiązki w ich zastępstwie, ustalenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach 
stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 
wymiarze godzin, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
psychologów, logopedów zatrudnionych w szkołach oraz limitu etatów nauczyciela 
bibliotekarza. 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
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Uchwała Nr XXXVII/403/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. zmieniająca uchwałę w sprawie zasad obniżania tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla dyrektorów szkół oraz nauczycieli pełniących obowiązki  
w ich zastępstwie, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk  
o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów zatrudnionych 
w szkołach oraz limitu etatów nauczyciela bibliotekarza została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
2.2 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia 
przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Bornem Sulinowie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Bornem Sulinowie 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/404/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej  
w Bornem Sulinowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Bornem Sulinowie została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
2.3 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia 
przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Jeleniu w ośmioletnią Szkołę Podstawową 
w Jeleniu. 
 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 11 radnych,  przeciw głosowała 1 radna,   głosów wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/405/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Jeleniu  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Jeleniu została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
  
2.4 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia 
przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Juchowie w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Juchowie. 
 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/406/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej  
w Juchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Juchowie została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
 
2.5 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia 
włączenia dotychczasowego Publicznego Gimnazjum w Silnowie do ośmioletniej Szkoły 
Podstawowej w Juchowie. 
 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/407/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie stwierdzenia włączenia dotychczasowego Publicznego Gimnazjum  
w Silnowie do ośmioletniej Szkoły Podstawowej w Juchowie została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
2.6 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia 
zakończenia działalności dotychczasowego Publicznego Gimnazjum w Silnowie. 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/408/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Publicznego 
Gimnazjum w Silnowie została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
2.7 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia 
przekształcenia Zespołu Szkół w Łubowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Łubowie. 
 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
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Uchwała Nr XXXVII/409/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Łubowie w ośmioletnią 
Szkołę Podstawową w Łubowie została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu.  
 
2.8 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia 
zakończenia działalności dotychczasowego Publicznego Gimnazjum w Łubowie. 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/410/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Publicznego 
Gimnazjum w Łubowie została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu.  
 
2.9 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia 
włączenia Publicznego Gimnazjum w Bornem Sulinowie do trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego im. Bohaterów Oflagu IID w Bornem Sulinowie. Zapytał, czy ktoś ma 
uwagi do projektu uchwały. 
 
Radny Dariusz Palicki (przewodniczący Komisji Rozwoju) powiedział, że były wątpliwości nad 
tym projektem uchwały, ale ma nadzieję, że wszystko zostało już wyjaśnione. Tym niemniej 
zwrócił się do radcy prawnego z zapytaniem, jaki w tym przypadku jest wyznacznik prawny. 
Chodzi o to, żeby była ciągłość w Urzędzie Skarbowym, gdyż kiedyś był Zespół Szkół, a teraz 
jest Liceum Ogólnokształcące. Chcieli w projekcie uchwały wprowadzić zapis, że Zespół Szkół 
im. Bohaterów Oflagu 2D w Bornem Sulinowie z dniem tym i tym staje się Liceum 
Ogólnokształcącym i w tym kierunku były prowadzone rozmowy. Dlatego chce usłyszeć opinię 
radcy prawnego, czy wprowadzamy taki zapis, czy też zostawiamy projekt uchwały bez zmian. 
Chce mieć pewność, jak na tą chwilę ta sprawa wygląda. 
 
Radca prawny Tomasz Wilicki powiedział, że ta uchwała jest konsekwencją uchwały 
inicjacyjnej z marca br. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów.  
Z podjętej uchwały nie wynika wprost, że się rozwiązuje Zespół Szkół, ale z chwilą włączenia 
publicznego gimnazjum do liceum rozwiązuje się tamten zespół szkół. Z dniem 1 września 
stwierdzamy fakt, że zespołu szkół już nie ma i jest tylko 3-letnie liceum ogólnokształcące, 
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mienie gimnazjum przechodzi do liceum i liceum przejmuje NIP zespołu szkół. To już jest 
uzgodnione z Urzędem Skarbowym. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że to są takie drobne niuanse, które mogą 
okazać się za pewien czas, że coś było nie tak. Dlatego dzisiaj kilku radnych nad tym 
intensywnie pracowało, także radca prawny, Sekretarz Gminy i dyrektor Liceum. Jest to 
skomplikowana sytuacja, gdyż Ministerstwo Edukacji nie przedstawiło nam dokumentacji, jak 
należy to przeprowadzić. Po tym zwrócił się do Sekretarza Gminy, czy chce coś dodać albo 
powiedzieć w tej sprawie. 
 
Sekretarz Gminy Anna Gałązka powiedziała, żeby zostawić sprawę tak jak jest, ale nie obiecuje, 
że nie powrócimy do tematu. W rozmowie z Ministerstwem Edukacji powiedziano jej: musicie 
sobie sami problem rozwiązać, oni nie rekomendują żadnego rozwiązania. Na tę chwilę jest to 
jedyne rozwiązanie jakie można zastosować. Nikt nie zarzucił wady w uchwale podejmowanej  
w marcu. W związku z powyższym – tak jak powiedział radca prawny – jest to kontynuacja 
uchwały z marca, chcemy usankcjonować ten fakt, że dla nas w momencie podejmowania 
uchwały marcowej w sprawie dostosowania sieci uznaliśmy, że likwidując gimnazjum  
i włączając go do liceum ogólnokształcącego, likwidujemy zespół szkół. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, jaka jest opinia Komisji Rozwoju odnośnie 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do projektu 
uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/411/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie stwierdzenia włączenia Publicznego Gimnazjum w Bornem Sulinowie do 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Bohaterów Oflagu IID w Bornem Sulinowie 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
2.10 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy stwierdzenia 
zakończenia działalności dotychczasowego Publicznego Gimnazjum w Bornem Sulinowie. 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
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Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/412/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Publicznego 
Gimnazjum w Bornem Sulinowie została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu.  
 
2.11 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany 
uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające 
finansowanie operacji w ramach Programu Rozwoju Obszarów  Wiejskich na lata 2014-2020 pt. 
„Budowa siłowni zewnętrznych i placów zabaw w miejscowości: Ciemino, Dąbie, Juchowo, 
Nobliny, Piława”. 
Po tym zwrócił się do przewodniczących Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju 
o opinie odnośnie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Henryk Sigiel powiedział, że komisja 
wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja również wydała 
opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/413/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 
Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów  Wiejskich na lata 2014-2020 pt. „Budowa siłowni zewnętrznych i placów zabaw 
w miejscowości: Ciemino, Dąbie, Juchowo, Nobliny, Piława” została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
2.12 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy 
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2017 rok. 
Po tym zwrócił się do przewodniczących Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju 
o opinie odnośnie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Henryk Sigiel powiedział, że komisja 
wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Dariusz Palicki powiedział, że komisja również wydała 
opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/414/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2017 rok 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
 
2.13 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski powiedział, że projekt uchwały dotyczy 
wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2017-
2030. 
Po tym zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Henryk Sigiel powiedział, że komisja 
wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski zapytał, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM Dariusz Czerniawski poddał projekt uchwały pod głosowanie:  za głosowało 12 radnych,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXVII/415/2017 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 7 września 
2017r. w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne 
Sulinowo na lata 2017-2030 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu.  
 
Opinie Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju odnośnie analizowanych 
projektów uchwał stanowią załączniki nr 16 i nr 17 do protokołu. 
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Ad 3. 
 W związku z wyczerpaniem ustalonego porządku obrad, Przewodniczący RM Dariusz 
Czerniawski zamknął XXXVII Sesję Rady Miejskiej.  
 
Sesja Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie trwała od godz. 15.00 do godz. 15.20. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała: 
Anna Łozińska 
 
 


